
 
 
 

Zápis č. 3/2006 
z 2. řádného zasedání Zastupitelstva obce Kv ětnice (dále ZOK) konaného dne 

27.12.2006 
Zasedání zahájeno ve 14 hodin 
Přítomni: L. Rathouský 

J. Kulič 
J. Slavík 
I. Řezáčová  
M. Štrosová 
R. Opichal 
M. Trantinová 

___________________________________________________________________ 
Program: 

1. projednání jednacího řádu 
2. projednání finančního provizoria 
3. projednání prodeje obecního lesa 
4. výběr provozovatele obecních internetových stránek 
5. vyhodnocení Vánoční besídky 
6. projednání zimní  údržby komunikací 
7. projednání změny č. 3 ÚPSÚ Květnice 

___________________________________________________________________ 
Usnesení č. 2/1/2006: 
Zastupitelstvo obce Kv ětnice (dále ZOK) schválilo: 
Jednací řád bez připomínek a beze změn. 
Hlasování č. 1: 7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo hlasování 
Usnesení č. 2/2/2006 
ZOK bylo p ředloženo k projednání finan ční provizorium 
Rozpočtové provizorium bylo připraveno na cca 700 osob /trvalé hlášené osoby/, kdy 
při tomto počtu osob činí příjmy do rozpočtu obce cca 4,7 mil. Kč. 
Finanční provizorium bylo schváleno.Byla schválena změna rozpočtu 2006 ke konci 
roku v rámci kontrol provedených finančním výborem a rozpočtované položky byly  
upraveny tak, aby se shodovaly.  
Hlasování č. 2: 7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo hlasování 
Usnesení č. 2/3/2006 
ZOK bylo p ředloženo k projednání prodej obecního lesa 
Obec navrhuje prodat obecní les, viz mapa, /5,8ha/, jehož odhadní cena činí 1,46 
mil. Kč. Dle informace starosty existuje potenciální kupec, který nabízí zhruba 
polovinu odhadní ceny. Projednávání prodeje obecního lesa bylo odloženo s tím, že 
zastupitelstvo konkrétně /M. Trantinová, M. Štrosová, I. Řezáčová/ přislíbilo do  
28. 2. 07 dohledat veškeré vzniklé náklady na tuto lokalitu za posledních 5 let /vč. 
roku 2002/ a zveřejnit tento výsledek na úřední a informačních deskách. Poté 
navrhne zastupitelstvo další řešení tohoto bodu, možnou eventualitou je i referendum 
o prodeji lesa. 
Usnesení č. 2/4/2006 
ZOK vzalo na v ědomí výb ěrové řízení internetových stránek obce 
Výběrovým řízením byl pověřen R. Opichal, taktéž byl pověřen dojednáním a 
podpisem smlouvy s vybranou firmou.  Náklady na vytvoření web stránek obce 



budou 45 000Kč /bez DPH/. Cena zahrnuje servis po dobu 2 let s tím, že cena bude 
rozložena do měsíčních splátek po dobu 24 měsíců, cena za webhosting činí 
měsíčně 650,- Kč /bez DPH/. Tato cena platí po dobu 24 měsíců od okamžiku 
spuštění stránek, následně proběhne jednání o ceně na další období. Bylo vzneseno 
upozornění z řad občanů, aby ve smlouvě byl zohledněn také servis po 2 letech 
záruční doby. Inter. stránky budou oficiálně spuštěny na konci ledna 07. Přesný 
termín bude zveřejněn na úřední a informačních deskách. Tyto stránky bude 
jednotlivě doplňovat  zastupitelstvo, dle tématických informaci – redakční systém. 
Hlasování č. 3: 7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo hlasování 
Usnesení č. 2/5/2006 
ZOK zhodnotilo Váno ční besídku obce 
Vánoční besídky se vydařila. Obec uvolnila finance z rozpočtu obce, za které byly 
nakoupeny dárky. M. Trantinová zajistila sponzora akce DANONE, který poskytl 
dětem různé druhy jogurtů. Vzhledem k tomu, že i přes vysoký počet malých 
návštěvníků, se všechny jogurty nepodařilo zkonzumovat, M. Trantinová zajistila 
jejich převoz do azylového domu pro týrané děti KLOKÁNEK, ve Štěrboholech. Dík 
za tuto akci byl vysloven M. Trantinová, M. Štrosové a I. Řezáčové. 
Usnesení č. 2/6/2006 
ZOK projednalo zimní údržbu komunikací 
Bylo dohodnuto, že zimní údržba bude rozšířena o udržování komunikací na 
pozemku č. 560/1 a 562/1. Tuto část zajistí pan Pavlíček. Údržbu zbylých částí 
Květnice zajistí obec. 
Hlasování č. 4: 7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo hlasování 
Usnesení č. 2/7/2006 
ZOK byla p ředložena  nová zm ěna ÚPSÚ Květnice č. 3  
Zastupitelstvu byla starostou předložena upravená a částečně doplněná změna ÚP 
č. 3, ve kterém se opět objevila lokalita č. 5 (označení verze změny ÚP prosinec 
2006). Tato lokalita byla dle jednohlasného schválení zastupitelstva na  schůzi dne 
21.12. z této změny vyňata, neboť bylo dohodnuto, že tento podnikatelský záměr 
bude ošetřen smluvně smlouvou o smlouvě budoucí, jejíž součástí bude předložení 
rozpočtu a záruk. Zároveň bylo dohodnuto, že přímo do 3. změny ÚP budou 
zapracovány regulační podmínky. Tyto zastupitelstvem odsouhlasené body ze 
schůze ze 21.12.2006 nebyly ve změně ÚP zohledněny.  
Dále M. Trantinová, M. Štrosová a B. Kluzák upozorňují na faktické nedostatky této 
změny /např. špatná čísla dotčených pozemků/. 
Starosta obce Sibřina, po konzultaci s ing. arch. Zahradníkovou, doporučil doplnit do 
této změny začlenit podmínku postupu dle regulačního plánu. Zapracování této 
podmínky starosta odmítl a dal hlasovat o předložené verzi. 
I přes protest přítomných občanů, byla tato změna č. 3 ÚP přijata počtem 4:3. 
Hlasování č. 5:   4 pro /L. Rathouský, J. Slavík, J. Kulič, I. Řezáčová/ – 3 proti /. M. 
Trantinová, M. Štrosová, R. Opichal/ – 0 se zdrželo hlasování 
__________________________________________________________________ 
 
Květnice 28.12.2006 
 
 
Zapisovatel: M. Trantinová 
Ověřovatel: J. Slavík 
Starosta: L. Rathouský 


